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Ärende	  213:	  	   Nya	  riktlinjer	  och	  handbok	  för	  dialogforum	  	  	  	  
 
Botkyrka är en stor och spretig kommun med geografiskt avgränsade orter. Dialogforum som 
projekt har inte lyckats uppfylla sitt syfte. Det är få deltagare på dialogforums möten och många 
anser sig inte kunna påverka de frågor som finns på agendan. Många gånger lyser återkopplingen 
med sin frånvaro.  
 
Sammantaget anser vi att kostnaderna för dialogforum är orimligt höga sett till resultaten. Därför 
vill vi inte utöka dialogforums budget. En kommundelning är ett bättre tillvägagångssätt för att öka 
närdemokratin.  
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